

Emballages Netpak Inc.

9055 Impasse de l'invention
Montréal, QC H1J 3A7, Canada

Has been independently certified to have in place an inventory management system
that conforms to the following standard:
a été certifiée à part afin d'établir un système de gestion des stocks qui est conforme à la norme suivante

SFI Chain-of-Custody Standard Section 4 of the SFI 2015-2019 Standard

for the products detailed in the scope below:
La portée d'enregistrement est présentée ci-dessous:

The purchasing of certified paper and cardboard, receiving, multicolour commercial printing finishing for packaging, and shipping to customers from the physical separation method based on the 2015-2019 SFI Standard.

Achat de papier et carton certifié, impression offset commerciale multi-couleur, finition de produits d'emballage, et expédition aux clients selon la méthode de séparation physique basée sur la norme de traçabilité SFI2015-2019.

This certificate is valid from 26 February 2018 until 25 February 2023
and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.
Recertification audit due a minimum of 60 days before the expiration date.
Issue 5: 18 February 2018. Certified since September 2008.

Ce certificat est valide du 26 février 2018 au 25 février 2023
demeurera valide sous réserve du bon maintien des audits de surveillance.
L'audit de renouvellement est dû au minimum 60 jours avant la date d'échéance.
Édition 5: 18 février 2018. Enregistrée depuis septembre 2008.

Authorized by/ Autorisé par:

Ralph McLouth
Vice President of Accreditation, North America
SGS North America, Inc.
201 Route 17 North, Rutherford, NJ 07070, USA
t (201) 508-3000 f (201) 935-4555 www.us.sgs.com

This certificate remains the property of SGS and shall be returned upon request
Ce certificat demeure la propriété de SGS et doit être retourné sur demande.

Page 1 of 1



828

